

ARCO – TECHNICAL FEATURES



DESKS AND CONFERENCE TABLES

TOPS

the desk tops are composed of elements held by mm 6 thick. lateral frames in painted aluminium; the conference table tops are composed of modular elements combinable by means of aluminium frames of mm 6 thick.; the upper inserts are veneered with panels in flat varnished real wood. The user's side edge, the desk pad, the pen holder, the cover of stationary holder and the long edges of the meeting tables are upholstered with "grain leather". The frontal frame is upholstered with "grain leather". The tops are solidly supported by an underlying frame made of cm. 40 x 30 x 2 squared steel tube, stove enamelled one.

LEGS

box-shaped leg, consist of two mm 25 thick. rounded sides, painted; steel adjustable feet.

ASSEMBLY DESKS

the top is fixed to the supports with screws which pass through the steel frame and screwed into bushings in the feet or in the drawer units; inserts are fixed by screws.

CONFERENCE TABLES

the top sections are fixed together using steel pins, screwed into bushings and joined with metal cams; the inserts are held in place by screws; the top is fixed to the supports using screws which pass through the steel frame and they are screwed into bushings in the feet or in the drawer units.

DRAWER UNITS

DRAWERS UNITS FIXED OR ON CASTORS: rounded 25 mm thickness sides, painted with a "Macroter" varnish. Adjustable feet on fixed drawer units; the handles are in polished aluminium; the central cylinder lock is equipped with two keys with soft polyethylene grip and hidden coding for key and cylinder. Drawer units on castors have a top upholstered in eco-leather.

**STANDARD DRAWERS**

and small top drawer are in wood; internal dimension cm. 39x50x9 (small drawer cm. 4,5 height); sliding movements are on metal runners with ball bearings, fully removable and drawer stop fitted out of sight.

FILING DRAWERS

are made of painted steel sheet of mm. 0,8 thick.; internal dimensions of cm. 38,5 x 52,5 x 27 h ; one mobile internal vertical divider; possibility of holding suspended files of cm 33, 38, 39 centre; telescopic steel guides, sliding on ball bearings, fully removable; drawer stop.

BOOKCASES**SIDES**

mm 25 thick. rounded sides made of "Macroter" varnished.

TOPS

mm. 30 thick. tops; the finished top projects from the holder unit; it is made of chamfered MDF, profiled with natural veneer edge in the upper section, painted with a protective base and finishing as per the desks finishing.

BOTTOM

bottom is in melamine of mm 20 thick.

DOORS

mm 18 thick. wooden hinged doors, veneered and varnished ones, like the inserts of the table tops. The doors are available in mm. 5 varnished in graphite colour tempered crystal; handles in polished aluminium; 2 adjustable hinges on each doors; cylinder lock with 2 keys, soft polyethylene grip and hidden coding for key and cylinder.

MOVABLE SHELVES

bi-laminate particle board of mm 20 thickness; 3 shelves are in the high bookcase and 1 shelf in the low bookcase; internal working depth is cm 42.

BACK

back is made of bi-laminate particle board of mm 20 thick.

OPTIONALS: 50 litre fridge kit, 220 Volts, removable coat hook

ASSEMBLY

with steel pins, screwed into metal bushings and joined with metal cams.

Wood is a natural, living material with the features that come with it. Due to the different appearance of natural factors such as the grain, the porosity, etc., Can not be guaranteed the same tone as the real wood. Exposure to direct sunlight may cause color variations. With time, in addition, the wood ages and can have a slightly different shade should not be considered a defect. E 'therefore important to consider that you will not get uniformity of finish and shade in the following cases: Completions Shipments different (at different times), Additions, Substitutions.

ARCO – CARACTERISTIQUES TECHNIQUES



BUREAUX ET TABLEAUX DE CONFÉRENCE

TOPS

Les tops de bureau sont composés d'éléments maintenus par mm 6 d'épaisseur. Cadres latéraux en aluminium peint; Les tableaux de conférence sont composés d'éléments modulaires combinables au moyen de cadres en aluminium de 6 mm d'épaisseur; Les inserts supérieurs sont plaqués avec des panneaux en bois véritable verni plat. Le bord latéral de l'utilisateur, le coussinet de bureau, le porte-stylo, le couvercle du support fixe et les bords longs des tables de réunion sont rembourrés avec un «cuir grain». Le cadre frontal est recouvert de cuir "grain". Les tops sont solidement soutenus par un cadre sous-jacent en cm. Tubes en acier 40 x 30 x 2 carrés, poêle émaillé.

JAMBES

Jambe en forme de boîte, se compose de deux mm 25 d'épaisseur. Côtés arrondis, peints; Pieds réglables en acier.

MEUBLES D'ASSEMBLAGE

Le dessus est fixé sur les supports avec des vis qui traversent le cadre en acier et sont vissées dans les douilles dans les pieds ou dans les tiroirs; Les inserts sont fixés par des vis.

TABLEAUX DE CONFÉRENCE

Les sections supérieures sont fixées ensemble à l'aide de goupilles en acier, vissées dans des douilles et jointes à des caméras métalliques; Les inserts sont maintenus en place par des vis; Le dessus est fixé sur les supports en utilisant des vis qui passent à travers le cadre en acier et sont vissées dans les douilles dans les pieds ou dans les tiroirs.

UNITÉS DE TIROIR

TIRONS UNITÉS FIXES OU SUR CASTORS: côtés arrondis de 25 mm d'épaisseur, peints avec un vernis "Macroter". Pieds réglables sur tiroirs fixes; Les poignées sont en aluminium poli; La serrure de



cyindre centrale est équipée de deux clés avec poignée en polyéthylène doux et codage caché pour clé et cyindre. Les tiroirs sur roulettes ont un tapisé en éco-cuir.

TIROIRS STANDARDS

Et le petit tiroir supérieur est en bois; Dimension interne cm. 39x50x9 (petit tiroir cm. 4,5 hauteur); Les mouvements de glissement sont sur les coulisses métalliques avec des roulements à billes, totalement amovibles et l'angle de tiroir est équipé de la vue.

DIFFÉRENDS

Sont en tôle d'acier peinte en mm. 0,8 épaisseur; Dimensions internes de cm. 38,5 x 52,5 x 27 h; Un diviseur interne interne mobile; Possibilité de détenir des fichiers suspendus de cm 33, 38, 39 centre; Guides en acier télescopique, glissant sur des roulements à billes, entièrement amovibles; Arrêt du tiroir.

BUREAUX

CÔTÉS

Mm 25 d'épaisseur. Côté arrondi en vernis «Macroter».

TOPS

Mm. 30 épaisseur. Dessus; Les premiers projets finis de l'unité de support; Il est en MDF chanfreiné, profilé avec bordure de placage naturel dans la partie supérieure, peint avec une base de protection et fini selon la finition des pupitres.

BAS

Le fond est en mélamine de mm 20 d'épaisseur.

DES PORTES

Mm 18 épaisseur. Portes charnières en bois, plaquées et vernis, comme les inserts des dessus de table. Les portes sont disponibles en mm. 5 vernis en cristal tempéré couleur graphite; Poignées en aluminium poli; 2 charnières réglables sur chaque porte; Serrure à cyindre avec 2 clés, poignée en polyéthylène doux et codage caché pour clé et cyindre.

ÉTAGÈRES MOBILES

Panneau de particules bi-stratifié d'épaisseur mm 20; 3 étagères sont dans la bibliothèque haute et 1 étagère dans la bibliothèque basse; La profondeur de travail interne est de cm 42.

ARRIÈRE

Le dos est constitué d'un panneau de particules bi-stratifié de mm 20 d'épaisseur.

OPTIONS

kit de réfrigérateur de 50 litres, 220 volts, crochet de manteau amovible

ASSEMBLÉE